
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA PERMANENT DE LA 
FACULTAT DE BIOCIÈNCIES, CELEBRADA EL 17 DE JUNY DE 2008. 
 
 
A Bellaterra, a les 15:15 hores del dia 17 de juny de 2008, es reuneix la Junta 
Permanent de la Facultat de Biociències, en sessió ordinària i sota la presidència del 
Degà, actuant de fedatari el Secretari de la Facultat i amb l’assistència dels següents 
membres de la Junta: 
 
 
Arús Caraltó, Carles 
Barbé Garcia, Jordi 
Belmonte Soler, Jordina 
Blanco Rodríguez, Joan 
Farrés Vicén, Jaume 
Gaju Ricart, Núria 
García del Pino, Fernando 
Jaraquemada Pérez de Guzmán, Dolores 
Llagostera Casas, Montserrat 
Mallorquí Graupera, Montserrat 
Martí Roca, Esther 
Navarro Garcia, Maite 
Nogués Bara, Victòria 
Parés Casasampera, Xavier 
Pechoabierto Saorín, Carme 
Pérez Pons, Josep Antoni 
 
 

Plana Coll, Maria 
Ponsà Fontanals, Montserrat 
Roure Nolla, Joan 
Santa-Cruz Alemán, Maria del Carme 
Surrallés Calonge, Jordi 
Velázquez Henar, Maria Antònia 
Vendrell Roca, Josep 
Xamena López, Noel 
 
Han excusat la seva assistència: 
 
Alsedà Soler, Lluís 
Cuevas Ruiz, Francisco José 
Jou Mirabent, David 
Lloret Maya, Francisco 
Virgili Moya, Albert 
 

S’inicia la Junta Permanent de la Facultat de Biociències, amb l’ordre del dia següent: 
 
1. Lectura i aprovació, si s'escau, de l'acta de la reunió anterior. 
2. Informe de l'equip deganal. 
3. Aprovació, si s’escau, d’un comunicat de recolzament a la Junta Permanent de la 

Facultat de Lletres. 
4. Aprovació, si s’escau, del pressupost de l’any 2008. 
5. Aprovació, si s’escau, de la creació d’una zona pels coordinadors de Titulació i de 

Màsters. 
6. Aprovació, si s’escau, del Pla Docent del curs 2008-2009. 
7. Afers de tràmit. 
8. Afers acadèmics.  
9. Torn obert de paraules. 
 
 
1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior 
 
S’aprova l’acta per assentiment. 
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2.- Informació de l’equip deganal 
 
Informe del Degà: 
 
El Degà exposa que tan sols s’ha celebrat un Consell de Govern degut a les 
circumstancies desafortunades ja  conegudes per tothom. En aquest Consell han estat 
aprovats: 
El nou reglament per l’assignació i tractament de càrrecs acadèmics. La igualació del 
percentatge del retorn del cànon i d’overheads. La normativa de Serveis Universitaris. 
El Reglament d’ajuts col·laboració per estudiants de la UAB. La cessió d’espais per el 
creixement del Centre Recerca Matemàtica 
 
Sobre el tema dels Plans d’estudi: 
 
El darrer Consell de Govern UAB  ha aprovat les nostres propostes de titulacions i la 
seva possible implementació per al curs 2009 – 2010. 
 
El Consell Interuniversitari de Catalunya  ha aprovat el mapa de titulacions dels àmbits 
de Ciències i de la Salut en el que es contempla la implementació de totes les nostres 
titulacions al curs 2009 – 2010. 
 
El procediment administratiu a seguir seria: 

- Aprovació Plans d’estudis per part de la Permanent (Mitjans de Juliol). 
El Vice-Rectorat suggereix que en cas  que algun Pla d’estudis no estigui llest, 
s’aprovin aquells que si que ho estiguin i la resta es farien o bé a finals de juliol o a 
mitjans de setembre. La Comissió General de Plans d’Estudis de la Facultat hi està 
d’acord. 

- Aprovació per Comissió Afers Acadèmics de la UAB (Finals de Juliol). 
- Tramesa simultània a l’ANECA i a la Generalitat. 

 
En aquest moments, la situació que tenim í les previsions són: 
 

- Fases A (Descripció, Justificació, Accés i admissió d’estudiants) ja han estat 
aprovades per l’OPQ i es troben penjades a la Web de la Facultat 

- Fases B també aprovades per l’IDES. 
- Fases C en fase de finalització. L’OPQ ja ha donat el vist i plau a diverses 

d’aquestes. 
- Els propers dies s’enviaran als assessors externs les fases A, B i l’esquelet del pla 

d’estudis que tenen el vist i plau de l’OPQ, i en dies posteriors la resta a mesura que 
vagin reben el vist i plau preceptiu. 

- La propera setmana (27 de Juny), amb independència que les Unitats hagin estat 
informades, es farà una reunió conjunta entre Caps d’Unitat, Equip Deganal i 
Coordinadors de les diferents Comissions de Plans d’Estudis. 

- El Degà fa un breu resum dels esborranys del nou model d’Activitat 
Docent i del Marc Regulador de l’activitat acadèmica del professorat, 
ambdós en el context de la Convergència en l’Espai Europeu d’Educació 
Superior. 
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Finalment, el Degà explica l’Acte informatiu sobre Espai Europeu d’Educació Superior 
realitzat a finals d’Abril, per a estudiants i professors. En una primera part es van 
explicar els aspectes més genèrics. En una segona part es van comentar les qüestions 
més particulars de la Facultat de Biociències. 
 
 
Sobre el tema d’espais i petites adequacions: 
 
El Degà informa que: 
El concurs per les obres de l’espigó C5-senar ha estat adjudicat. L’inici de les obres 
seria, com a molt tard, mitjans d’Octubre 
Sobre les obres de l’espigó C2-parell. Cap a la segona quinzena de juliol està previst 
pugui començar el retorn de la Unitat de Biologia Cel·lular a les noves dependències. 
 
 
Sobre el tema d’ocupació del pàrking: 
 
L’administradora de Centre, Esther Martí, aporta un document en el que es detalla la 
seva proposta per a la distribució d’autoritzacions per accedir als pàrkings i la 
disponibilitat i ràtio que en resultaria (Annex 1). 
 
S’obre un torn de paraules sobre el tema del pàrking: 
 
La professora Maria del Carmen Santa-Cruz, demana si els professors ajudants tindran 
dret a plaça. També demana què hi ha de la proposta de tancar el pàrking de la zona sud  
 
El professor Nöel Xamena demana si s’ha comprovat si les barreres funcionen bé. 
 
El professor Jordi Surralles demana què succeeix amb els ICREA. 
 
A totes les preguntes, contesta l’Administradora de centre Esther Martí. Els ajudants 
tindran dret a plaça, igual que els PIF. Sobre el funcionament de les barreres, en aquest 
moments és correcte, encara que si hi ha problemes de vandalisme s’ha detectat que 
l’empresa encarregada de les reparacions tarda massa en arribar. Finalment, sobre el 
tema dels ICREA, explica que la disponibilitat de places s’anirà ampliant segons les 
possibilitats. 
 
S’obre un torn de paraules: 
 
No hi ha més preguntes per part dels participants. 
 
   
3.- Aprovació, si s’escau, d’un comunicat de recolzament a la Junta Permanent de 
la Facultat de Lletres. 
 
El Degà informa que la professora Montserrat Ponsà proposa un redactat alternatiu al 
inicialment enviat. 
 
S’obre un torn d’intervencions per part de l’Administradora de centre Esther Martí i 
dels professors Carles Arús i Montserrat Ponsà. 
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El Degà proposa un nou text alternatiu, que és aprovat per assentiment i que s’enviarà al 
Rectorat i al Deganat de la Facultat de Lletres (Annex 2) 
 
 
4.- Aprovació, si s’escau, del pressupost de l’any 2008. 
 
El Vicedegà d’Economia i Serveis, Josep Vendrell, explica els criteris i bases de la 
distribució del pressupost anual. 
 
S’obre un torn de paraules: 
 
El Professor Noël Xamena demana que la informació sigui tramesa en un format més 
llegible, ja que els números són massa petits i no és gens còmode el consultar-ho. 
 
S’aprova el pressupost per assentiment. 
 
 
5.- Aprovació, si s’escau, de la creació d’una zona pels coordinadors de Titulació i 
de Màsters. 
 
El Degà explica, sobre el planell i la documentació que han rebut els membres de la 
Junta, les línies fonamentals proposades per la distribució dels espais de la zona de 
coordinadors de Titulació i de Màsters en els mòduls CD (Annex 3). 
 
S’obre un torn de paraules: 
 
La professora Montserrat Llagostera demana informació sobre els despatxos destinats a 
altres professors que realitzen docència a Ciències i Biociències (punt 9 de la 
documentació). 
 
El professor Carles Arús demana que es doni una certa flexibilitat a l’equip deganal, per 
gestionar aquests espais. 
 
La coordinadora de Biotecnologia, Victòria Nogués, per una part agraeix el suport que 
reben els coordinadors de la Gestió Acadèmica i, a la vegada, demana que ja que 
s’hauran de compartir els espais, que hi hagi manera de coordinar la seva utilització. 
 
El Degà contesta a totes les preguntes i proposa un nou redactat pel punt 9, per tal 
deixar més clar aquest apartat. 
 
 
6.- Aprovació, si s’escau, del Pla Docent del curs 2008-2009. 
 
El Vicedegà d’Ordenació acadèmic, en absència del Gestor Acadèmic de la Facultat,  
recorda que –cada cop més- els “aplicatius informàtics” que utilitza la Facultat estan 
més inter-relacionats i que el no disposar d’alguns plans docents de professors o la no 
actualització, va ocasionar el curs passat problemes en les matrícules i en l’accés al 
Campus Virtual. Per aquest motiu la gestió Acadèmica va expressar la necessitat i 
voluntat pel següent curs de fer acomplir els terminis. En aquests moments ens felicitem 
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ja que, tal com s’acordà, s’ha finalitzat l’elaboració dels plans docents, horaris 
d’assignatures i  horaris d’exàmens de les diferents titulacions i es porta a aquesta Junta 
Permanent per a la seva aprovació. 
 
S’aproven els plans docents, horaris d’assignatures i  horaris d’exàmens de les diferents 
titulacions pel curs 2008-2009, per assentiment. 
 
 
7.- Afers de tràmit. 
 
El Vicedegà d’Ordenació acadèmic, fa un recordatori als Departaments i Unitats que 
s’han demanat tribunals especials per avaluar els alumnes que estan en convocatòries 
especials o extraordinàries. També recorda que s’han enviat, a les Unitats afectades, el 
llistat de la situació dels alumnes que estan en convocatòries especials o que poden 
entrar en aquesta situació pel setembre si suspenen la convocatòria de juny.  Igualment, 
sobre el mateix tema, comenta que –a primers d’any- es proposarà el nomenament de 
tribunals de durada anual per aquestes convocatòries especials i extraordinàries. 
 
 
8.- Afers acadèmics.  
 
No hi ha temes a tractar. 
 
 
9.- Torn obert de paraules. 
 
El professor Jordi Surrales comenta el cas dels professors que tenen reduccions docents, 
sovint a conseqüència de càrrecs acadèmics, sense cap tipus de suplència ni substitució. 
 
El Degà exposa que aquest tema ja s’ha plantejat al Rectorat i que, a l’espera de 
l’aplicació efectiva del nou Reglament de càrrecs acadèmics (recentment aprovat), en 
alguns casos s’ha arribat a solucionar amb pagaments com a hores extres.  
 
La professora Montserrat Llagostera, explica el cas del seu departament on no tenen 
professors de substitució. 
 

 
Els assistents no demanen cap intervenció més. 
 
Sense més temes a tractar, s’aixeca la sessió a 17:25 hores. 
 
 
Bellaterra (Cerdanyola del Vallès), a 17 de juny de dos mil vuit. 
 
 
Vist i plau:       
Degà       Secretari 
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ANNEX 1 
 
PÀRQUING DE LES FACULTATS DE CIÈNCIES I BIOCIÈNCIES 
 
Aquesta proposta, es fonamenta en la necessitat de facilitar 
l’acompliment de les obligacions ineludibles que tenen les persones 
residents en l’edifici C. 
 
La previsió és la de revisar aquesta proposta, d’assignació de places de 
pàrquing, anualment. 
 
NOMBRE DE PLACES I DISTRIBUCIÓ: 
 

• Pàrquing Sud (C2)    73 places 
• Pàrquing Cobert (C0) 113 places 
• Pàrquing Nord (C7)  184 places 

 
PRIORITAT D’ACCÉS I CRITERIS: 
 

1. PDI dedicació docent exclusiva i professors emèrits 
2. PAS 
3. PDI amb dedicació docent discontínua 
4. PDI amb dedicació docent esporàdica 
5. Establiment d’una quota pel PDI, sense obligacions docents i amb 

relació contractual amb la UAB 
6. Manteniment de la quota assignada a Instituts i Centres de Recerca 

aliens a la UAB 
 
ALTRES USUARIS POTENCIALS 
 

1. Personal d’Instituts i Centres de Recerca, sense vinculació contractual 
amb la UAB: IFAE, IEEC, CRM, CREAF, CETMA. 

2. PDI d’altres facultats amb docència a l’edifici de Ciències i Biociències. 
3. PDI d’altres facultats, sense docència, vinculat a Instituts i Centres de 

Recerca amb seu a l’edifici C. 
4. Personal d’empreses de serveis: Bar Restaurant, Reprografia, 

Manteniment. 
 
IMPACTE SOBRE OFERTA 
 

• Segons les targes distribuïdes del lector anterior: 10 usuaris per plaça. 
• Objectiu marcat per aconseguir una millora qualitativa: 2/3 usuaris per 

plaça. 
 
PÀRQUING D’ÚS ALTERNATIU 
 

• Pàrquing d’accés lliure annex al Parc de Bombers, direcció Cerdanyola. 
Disposa de 293 places i d’una passera que, salvant la carretera, enllaça 
directament amb l’ETSE i a l’entrada Nord de l’edifici C. 
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ANNEX 2 
 
MÒDULS CB (ANNEX BAR) 
PROPOSTA DE DISTRIBUCIÓ DELS ESPAIS  
 
D’acord amb les previsions, la planta 1 dels mòduls CB, que actualment ocupa el departament 
de Geologia, ha de quedar disponible al llarg del mes de setembre, coincidint amb la finalització 
de les obres de l’espina C2 parell. És per això que es proposa una nova adjudicació d’aquests 
espais, aplicant els criteris i justificacions que a continuació s’exposen: 
 
A) Atendre les demandes rebudes i degudament argumentades d’alguns àmbits. Es proposa 
l’assignació següent: 
 
PLANTA 0 

1. Local CB014.  
Bioquímica, que l’ocupa actualment, passarà a la planta 1 dels mateixos mòduls. 
Aquest espai, de 25,20 m²,  es cedirà a Matemàtiques, que ja disposen d’instal·lacions 
en la mateixa planta. Això permetrà una optimització de recursos. 

 
PLANTA 1 

2. Locals CB125, CB126 i CB127 
Espais destinats a Bioquímica per acollir el seu trasllat de la planta 0, per obres en la 
Unitat. 

3. Local CB123 
Aquest despatx s’atorgaria a Fisiologia Animal, atès que en les dependències que 
ocupen en la C2 parell, han d’instal·lar maquinària voluminosa i pesant. 

 
El caràcter d’aquestes cessions és temporal i les facultats es reserven el dret de 
disposar d’aquests espais, per altres usos prioritaris quan ho consideri convenient. 
 
B) Atendre les necessitats d’espai de les Coordinacions de Titulació de Grau i de Màsters. Els 
coordinadors són una peça cabdal per al funcionament de les facultats, tant en la gestió i 
desenvolupament dels estudis com en el manteniment d’un contacte directe i continuat amb els 
alumnes. Per aquest motiu, ara que la situació ho permet, és imprescindible millorar les 
condicions necessàries per l’acompliment de les seves  tasques de coordinació, facilitar-los la 
interacció amb els estudiants i evitar en la mesura que sigui possible que utilitzin el propi 
despatx per aquesta finalitat. Es proposa l’assignació següent: 
 

4. Locals CB110 i CB111. 
Es destinen a coordinadors de Grau de Ciències 

5. Local CB124 
Es destina a coordinadors de Màster de Ciències 

6. Locals CB115 i CB116 
Es destinen a coordinadors de Grau de Biociències 

7. Local CB114 
Es destina a coordinadors de Màster de Biociències 

 
C) Atendre altres necessitats d’espai de les facultats. Es proposa l’assignació següent: 
 

8. Local CB122 
Es destina a vicedegans de Ciències i de Biociències. Actualment i degut a les obres 
realitzades per ubicar dos deganats i dues gestions acadèmiques, es va suprimir l’espai 
de treball del que disposaven i cal que el puguin recuperar. 

9. Locals CB103 i CB102 
Es destinen a professors d’altres facultats o Instituts amb docència a Ciències i a 
Biociències, que no tinguin espais assignats a l’edifici C. 

10. Local CB112 
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Es destina al suport administratiu a coordinadors de Ciències i Biociències. Aquest 
suport s’està negociant amb els responsables del rectorat ja que es considera una 
millora qualitativa important. 

11. Local CB113 
Es destina a Sala de reunions atès el dèficit que tenim a l’edifici d’aquesta tipologia 
d’instal·lació. 

 
Les assignacions dels locals dels apartats B i C, s’han de considerar provisionals i 
podrien variar si així ho acorden els deganats.  
 
 
Juny 2008 
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ANNEX 3 
 
 
 

COMUNICAT DE RECOLZAMENT DE LA JUNTA PERMANENT 
DE LA FACULTAT DE BIOCIÈNCIES A LA JUNTA PERMANENT 

DE LA FACULTAT DE FILOSOFIA I LLETRES 
 
 
 

Amb motiu dels violents i coaccionadors fets ocorreguts recentment a la 

Universitat Autònoma que han afectat directament a la Junta Permanent de la 

Facultat de Filosofia i Lletres i al Consell de Govern i que estan dificultant el 

normal funcionament de la nostra Universitat, la Junta Permanent de la Facultat 

de Biociències, reunida en sessió ordinària el 17 de juny del 2008, acorda 

recolzar els valors democràtics que sempre han caracteritzat la UAB i reclama 

el dret a dur a terme l'activitat universitària sense cap tipus d’intimidació a la 

vegada que rebutja qualsevol mena de violència física o verbal en contra dels 

seus membres. 
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